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Z A P I S N I K 
 
 
17. seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 15. aprila   
2013, ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, 
Kidričeva 11a. 
 
Prisotni: ZGN – Mitja Adamlje, Marjana Mlinarič Pikelj, Marjan Kovač, Nina Vrhovnik, 
Gregor Brinjevec, Ivan Klančišar, Štefka Suša, Samo Vrtačnik, Simona Klukej, Petra 
Izgoršek Potočnik, Marija Ribič, Ani Reţun, Franci Kukovica; DeSUS -  Amalija Kuder, 
Irena Medvešek, SD - Matjaţ Pokorn, Tea Juratovec, SDS – mag. Janez Černi, SLS -  
Slavko Jelševar, NSi - Andrej Dolšina, DEAN HOLC IN LISTA MOJA DOLINA - Dean 
Holc; ZARES – Gašper Koprivšek; Samostojni svetnik – Mitja Drobeţ; Samostojni 
svetnik – Iztok Ţivko. 
 
Ostali prisotni: ţupan Matjaţ Švagan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Blanka 
Šmit, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Nina Jenko, občinska 
uprava; Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja 
oddelka za okolje in prostor; Lado Kovač, predsednik Nadzornega odbora, Sebastjan 
Zmrzljak, Medobčinski inšpektorat in redarstvo Zasavje – k 7. točki dnevnega reda; 
Ernest Babič, Policijska uprava Zagorje ob Savi – k 8. točki dnevnega reda; Irena 
Drašlar, načelnica Upravne enote Zagorje ob Savi; Anica Ule Maček – bivša ravnateljica 
Srednje šole Zagorje ob Savi.   
 
Ţupan Matjaţ Švagan je pozdravil vse prisotne ter nato v skladu s 30. členom 
poslovnika občinskega sveta predlagal v sprejem zapisnik 16. seje občinskega sveta, z 
dne 21. februarja 2013.  
 
Člani občinskega sveta so zapisnik SOGLASNO sprejeli.  
 
V nadaljevanju je ţupan predlagal dopolnitev dnevnega reda pri 10. točki »Volitve, 
imenovanja, razrešitve« z dodatno točko »Oblikovanje mnenja lokalne skupnosti k 
imenovanju kandidatk za ravnateljico Srednje šole Zagorje«. 

 
Ţupan je nato predlagal naslednji dnevni red: 
 

1. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta      
2. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 



3. Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 
2012– skrajšani postopek  

4. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi za leto 2011 in leto 2012 
5. Predlog Odloka o spremembi meje med naselji Medija in Ţvarulje – skrajšani 

postopek  
6. Premoţenjsko pravne zadeve: 

- Predlog 2. dopolnitve letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2013 

7. Obravnava in seznanitev z Letnim poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva Zasavje v občini Zagorje ob Savi za leto 2012 in sprejem Ocene izvajanja 
občinskega programa varnosti 

8. Obravnava in seznanitev s poročilom PP Zagorje ob Savi za leto 2012 
9. Predlog dopolnitev ustanovnega akta javnega podjetja Stanovanjsko podjetje Zagorje 

d.o.o. 
10. Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- imenovanje sveta javnega zavoda Knjiţnica Mileta Klopčiča Zagorje ob Savi,  
- imenovanje predstavnikov ustanovitelja in predstavnika izobraţevalnih 

institucij v svet zavoda Mladinski center Zagorje ob Savi, 
- oblikovanje mnenja lokalne skupnosti k imenovanju kandidatk za ravnateljico 

Srednje šole Zagorje. 
 

Člani občinskega sveta so dnevni red SOGLASNO sprejeli.  
 
 

K 1. točki  
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
Ţupan je dejal, da v roku po Statutu Občine Zagorje ob Savi in po Poslovniku 
Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi pisnih pobud in vprašanj ni bilo. 
 

K 2. točki  
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 

 
 
Ţupan je v nadaljevanju predstavil naslednje tekoče aktivnosti: 

- okrog same infrastrukture je občinski svet seznanil, da  bo v kratkem 
podpisana pogodba o izgradnji kolektorskega sistema v Kisovcu in v 
Zagorju, na portalu javnih naročil pa bo objavljen javni razpis za zgraditev 
čistilne naprave 

- v centru Izlak bo zgrajeno semaforizirano kriţišče; 
- v Kisovcu je planirana izgradnja pločnika ob regionalni cesti od trgovine 

Mercator do tovarne TEVEL v smeri proti Izlakam, ta pločnik naj bi 
zagotavljal bistveno večjo prometno varnost; 

- občina je pridobila pozitivne sklepe iz naslova ZFO za modernizacijo nekaj 
kilometrov cest. Prednost ureditve smo dali cestam, poškodovanim zaradi 
zimske ujme; 

- glede zimske sluţbe je dejal, da gre za nenačrtovan povečan strošek v 

občinskem proračunu, potreben bo rebalans, računamo pa na to, da bo 

drţava v te namene namenila več sredstev;  

- v občinski upravi potekajo priprave za objavo razpisa za izbor izvajalca 

gradbeno-obrtniških in instalacijskih del na objektu LISCA, občina je pridobila 

Sklep Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo o pridobitvi sredstev EU 

v višini 1,8 mio EUR. Celotna naloţba v prostore 10-oddelčnega vrtca s 



centralno kuhinjo, ki vključuje tudi nakup objekta je ocenjena na 5 mio EUR, 

dela naj bi bila zaključena do septembra 2014; 

- omenil je tudi, da se je iztekel rok za oddajo ponudb za energetsko 
sanacijo stavb v lasti občine, to sta Kulturni dom Kisovec in podruţnična 
šola Kisovec; 

- okrog prodaje Vrsarja je omenil, da je bil objekt uspešno prodan; 
- omenil je, da je občina Zagorje ponosna na svetovna mladinska prvaka v 

smučarskih skokih; 
- občinski svet je seznanil tudi z obiskom francoskega veleposlanika, tema 

je bila okoljevarstveno dovoljenje – seţiganje odpadkov v druţbi Lafarge, 
dejal je da je veleposlaniku jasno predstavil svoja stališča; 

- omenil je, da je kot drţavni svetnik v drţavnem svetu podal pobudo okrog 
Uredbe o emisiji snovi v zrak in nepremičnih virov onesnaţevanja; 

- občino je obiskal tudi indijski veleposlanik in predlagal postavitev  kipa 
Nehruja v parku dr. Janeza Drnovška; 

- nedavno je občino obiskala tudi poslanska skupina SD; 
- v bivših prostorih lekarne na Kidričevi bo v juniju začela poslovati Delavska 

hranilnica, odprto bo tudi občinsko okence, na katerem bodo občanke in 
občani lahko brezplačno plačevali poloţnice, kot so komunalne storitve, 
osnovnošolske, predšolske poloţnice; 

- omenil je, da bo v okvir Mladinskega centra  prešla dejavnost 
medgeneracijskega sodelovanja, zahvalil se je tudi gospe Amaliji Kuder, ki 
je v Ivančni Gorici predstavila projekt PAS; 

- omenil je tudi, da bo na eni izmed naslednjih sej predstavljeno podjetje 
Aeronavt, s sedeţem v RCR Zagorje, ki je podpisalo desetletno pogodbo 
za razvoj programa Pipistrel Academy; 

- v prihodnjih dneh bo tudi predstavitev drţavnega projekta Podjetno v svet 
podjetništva. 

 
Okrog poročila tekočih aktivnosti je sledila je razprava. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta z liste SLS je v zvezi z izgradnjo čistilne 
naprave vprašal o prejemu sredstev EU, saj se do sedaj razpolaga samo s sredstvi 
občinskega proračuna. Vprašal je, kdaj se pričakuje prejem evropskih sredstev ter kdaj 
se bodo pričela dela ne tem področju. 
 
Ţupan je okrog evropskih sredstev obrazloţil, da so pogodbe podpisane, sredstva so 
zagotovljena, slediti pa moramo zakonom, saj  bo podpisana pogodba za deset milijonov 
evrov in je pri sami investiciji potrebno biti previden. Naš cilj pa je, da se dela pričnejo v 
letu 2013. 
 
Mitja Drobeţ, član občinskega sveta – samostojni svetnik je vprašal, zakaj je na 
Izlakah predvideno semaforizirano kriţišče in ne kroţno.  
 
Ţupan je obrazloţil, da so preučevali moţnost za izgradnjo kroţišča, vendar pa se je 
stroka, ki ima v lasti omenjeno cesto, tudi zaradi pomanjkanja prostora odločila za 
semaforizirano kriţišče.  
 
Mag. Janez Černi, član občinskega sveta z liste SDS je v zvezi s sanacijo ceste 
Trojane-Zagorje postavil vprašanje okrog priprave projekta obračališča za lokalni 
avtobus v Polšini. 
 



Ţupan je obrazloţil, da so projekti obračališča izdelani, tako da se pričakuje, da še v 
letošnjem letu oziroma na eni izmed prihodnjih sej sam projekt tudi predstavimo.  
 
Slavka Jelševarja, člana občinskega sveta z liste SLS je zanimalo, ali rušenje 
Kramarjeve hiše v krajevni skupnosti Franc Farčnik spada v sklop dejavnosti izgradnje 
nove ceste na tem območju.  
 
Ţupan je odgovoril, da je sporazum med občino in ministrstvom o izgradnji obvoznice 
Ruardi podpisan, to pomeni da je obvoznica v razvojnih programih vlade RS oziroma 
drţavnega proračuna. Ţelja Občine Zagorje ob Savi je, še v letošnjem letu izvesti javni 
razpis, vendar pa je odvisno od finančnih sredstev drţave kot tudi občinskega proračuna 
ter od pogajanj z lastniki posameznih zemljišč na tem območju, s katerimi se drţava in 
občina še pogajata. 
 
 

K 3. točki  
Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 

2012 – skrajšani postopek 
 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je je predstavila poslovanje občine v letu 
2012 oziroma predlog zaključnega računa  proračuna občine za leto 2012  s poudarkom na 
obrazloţitvi splošnega dela proračuna; in sicer je predstavila  obseg in strukturo realiziranih 
prihodkov ter obseg in strukturo realiziranih  odhodkov glede na plan. 
Nadaljevala je z  obrazloţitvijo odstopanj realizacije od plana na strani prihodkov in 
odhodkov. Poudarila je, da je 89% realizacija prihodkov posledica manj realiziranih 
transfernih prihodkov in da je 80% realizacija odhodkov posledica spremenjene dinamike 
izvajanja oziroma terminskega zamika pri izvedbi nekaterih večjih investicijskih projektov kot 
so  čistilna naprava, projekt Unično, obnova kulturnega doma Kisovec, investicije v   
kanalizacijski sistem in vodovodno omreţje. 
Predstavila je razmerje med tekočim in investicijskim delom proračuna in podarila, da je bil 
proračun v letu 2012  socialno naravnan. 
Razloţila je rekapitulacijo vseh treh bilanc in zaključila, da je imela občina v letu 2012, ob 
upoštevanju prihodkov in odhodkov vseh treh bilanc in prenosu neporabljenih sredstev iz 
preteklih let, dejansko na razpolago več sredstev kot jih je porabila, in sicer v višini  cca 2 
mio €.  Ta sredstva je občina prenesla v naslednje proračunsko leto  oziroma so vir 
financiranja odhodkov v letu 2013.   
Predstavila je poročilo o porabi sredstev proračunske rezerve, splošne proračunske  
rezervacije, prerazporeditvah, opravljenih med letom, prevzemanju obveznosti v breme 
proračunov prihodnjih let in poslovanju krajevnih skupnosti. 
Nadaljevala je s predstavitvijo zadolţevanja občine v letu 2012, o stanju zadolţenosti ob 
koncu leta, o oceni dodatne kreditne sposobnosti občine in o kratkoročnem zadolţevanju 
občine. 
Izpostavila je izredno dobro likvidnost proračuna v celem letu 2012 in poudarila, da občina, 
tako kot celotno leto 2012, tudi ob koncu leta 2012 ni izkazovala neplačanih zapadlih 
obveznosti. 
Ob zaključku je poudarila, da je bilo poslovanje občine z javnofinančnega vidika v letu 2012 
stabilno in da je z vidika finančne stabilnosti pomembno, da občina v letu 2012 neporabljenih 
sredstev,  zaradi nerealiziranih investicij,  ni prerazporedila v druge namene, ampak jih je 
zadrţala na računu kot vir za financiranje teh investicij v proračunu 2013. 
v nadaljevanju je na kratko obrazloţila poslovanje občine, oziroma predlog Odloka o 

zaključnem računu proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2012. 



Lado Kovač, predsednik Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi je v  nadaljevanju 
dejal je, da so člani nadzornega odbora na svoji redni seji zaključni račun občine Zagorje 
za leto 2012 obravnavali, ter da je izvrševanje proračuna potekalo v skladu s sprejetimi 
višinami proračunskih postavk za posamezna področja porabe, realizacija ni presegala 
razpoloţljivih sredstev, zato nadzorni odbor občinskemu svetu predlaga, da sprejme 
zaključni račun občine Zagorje za leto 2012. 
 

Sledila je razprava. 

 

Mitja Drobeţ, član občinskega sveta – samostojni svetnik se ne strinja s prikazom 

porabe sredstev delovanja krajevnih skupnosti, saj 200 tisoč evrov pripadajočih sredstev 

krajevnim skupnostim, v katerih so vključeni stroški zimske sluţbe, prireditve, itd. ni veliko v 

primerjavi s poslovanjem nadzornega odbora, ki letno porabi 10 tisoč evrov.  

 

Ţupan je v zvezi z delovanjem krajevnih skupnosti dejal, da se je vedno prilagajalo njihovim 

zahtevam. Strinja se, da je vsaka primerjava proračunskih postavk s proračunskimi 

postavkami krajevnih skupnosti mogoča, je pa pozitivno, da imajo krajevne skupnosti ob 

koncu leta pozitivno stanje, razlog za to so tudi predhodna vlaganja, kot so 

telekomunikacijsko omreţje, namensko zbiranje sredstev. 

 

Mitja Drobeţ, član občinskega sveta – samostojni svetnik, pravi, da ni teţava v 

delovanju krajevnih skupnostih, pač pa v racionalnosti porabe sredstev za delovanje 

nadzornega odbora in ostalih delovnih teles občinskega sveta.  

 

Lado Kovač, predsednik nadzornega odbora je v zvezi z delovanjem nadzornega odbora 

iz poročila, ki ga je občinski svet prejel z gradivom, primerjal porabo sredstev proračunske 

postavke nadzornega odbora za leti 2011 in 2012. Ugotovljeno je bilo, da je nadzorni odbor v 

letu 2012 v primerjavi z letom 2011 porabil  za cca 3 tisoč manj sredstev. Razlog za to  je, da 

je nadzorni odbor pri pregledu poslovanja javnih podjetij, javnih zavodov in krajevnih 

skupnosti v letu 2011 posloval z dvema članoma pri posameznem subjektu, v letu 2012 pa le 

s po enim. 

 

Slavko Jelševar, član občinskega sveta z liste SLS je  pohvalil  zaključni račun proračuna, 

kljub temu pa ima še vedno pripombo na postavko novoletnih prireditev, ker se plani niso 

zniţali, meni da bi se tudi na tej postavki sredstva lahko zniţala in namenila v druge namene, 

npr. humanitarne. 

 

Ţupan je dejal, da se v okviru novoletnih prireditev v primerjavi s preteklimi leti sam program 

drastično zmanjšuje. Meni pa, da je prav, da se vsem generacijam vsaj v določenih trenutkih 

nudi veselje. Dodal je še, da je sam proračun za leto 2013 kljub temu tudi socialno naravnan.  

Marija Ribič, članica občinskega sveta z liste ZGN meni, da je bil proračun za leto 
2012 uspešno realiziran, če bomo s takšno strategijo nadaljevali tudi v prihodnje, bomo 
lahko zelo ponosni, da ţivimo v občini Zagorje.  
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta z liste ZGN meni, da so v zaključnem računu 
navedeni vsi podatki, ki kaţejo na delo občinske uprave. V tem, da se je občina 
pripravljala na investicije pa je tudi razlog, da je bilo v proračunu za 5 mio več planiranih 



sredstev. Pohvalno je, da je proračun  kljub temu, da teh sredstev v proračunu ni bilo, 
ostal pozitiven.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje sprejem Zaključnega računa 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2012. 

2. Odlok prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS.  
3. Ta sklep velja takoj. 

 
 

K 4. Točki 
Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi za leto 2011 in 2012  

 
 
Lado Kovač, predsednik Nadzornega odbora je v nadaljevanju na kratko povzel 
poročilo o delu Nadzornega odbora za leti 2011 in 2012. Dejal je, da so bile konkretne 
naloge, ki si jih je zadal nadzorni odbor za posamezno leto natančno določene s 
programom dela, ki je bil sprejet na seji nadzornega odbora, s statutom občine kot tudi s 
poslovnikom občine Zagorje ob Savi. Ocenjuje, da je delo nadzornega odbora potekalo v 
skladu s predpisi, po programu in v sodelovanju z odgovornimi v nadzorovanih podjetjih 
– javnih zavodih.   
 
Razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji  
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval in se seznanil s Poročilom o delu 
nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi za leto 2011 in za leto 2012 in nanj ni 
imel pripomb. 

2. Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 

 
 

K. 5 točki 
Predlog Odloka o spremembi meje med naselji Medija in Ţvarulje – skrajšani 

postopek 
 

Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je obrazloţila, da je občina od 
druţine Joger prejela vlogo za spremembo meje med naselji Medija in Ţvarulje. 
Vlagatelja imata objekt ob naselju Medije in ker njuna parcela sodi v naselje Ţvarulje, je 
Območna geodetska uprava Ljubljana, območna enota Trbovlje izdala hišno številko z 
naslovom Ţvarulje, s katero se vlagatelja ne strinjata. Geodetska uprava je k spremembi 
omenjene meje podala pozitivno mnenje in bo v skladu z veljavnimi pravili spremenila 
naslov in hišno številko. Zato občinskemu svetu predlagamo, da se predlagani odlok 
sprejme.  
 
Sledila je razprava. 
 
Matjaţ Pokorn, član občinskega sveta z liste SD  meni, da so za takšne zadeve 
pristojne strokovne sluţbe Geodetske uprave in je nepomembno, da občinski svet 
razpravlja o tem. 
 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor se z mnenjem Matjaţa 
Pokorna strinja, vendar so se te meje med naselji oblikovale v 80 letih, ko je geodetska 
sluţba vzpostavila meje med naselji in so res včasih nelogične. Zakon o določanju 



območij ter imenovanju in označevanju naselij, ulic in stavb pa določa, da mora občina 
sproţiti postopek o določanju mej.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel: 
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je sprejel Odlok o spremembi meje med naselji 
Medija in Ţvarulje. 

2. Odlok  se  objavi  v Uradnem listu Republike Slovenije  in  začne  veljati naslednji dan 
po objavi. 

3. Ta sklep velja takoj. 

 
 

K 6. točki  

Premoţenjsko pravne zadeve: Predlog 2. dopolnitve letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim premoţenjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2013 

 

Rudi Medved, direktor občinske uprave je obrazloţil, da smo na podlagi prejetih vlog 
in ugotovitev pristojne komisije v občinski upravi pripravili predlog 2. dopolnitve letnega 
načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem občine. V nadaljevanju je obrazloţil katere 
dopolnitve so in občinskemu svetu predlagal sprejem sklepa. 
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta z liste ZGN je dejal, da je odbor za okolje in 
prostor predlog 2. dopolnitve letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2013 obravnaval, nanj ni imel pripomb, zato občinskemu 
svetu predlaga sprejem sklepa.  
 
 
Razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme 2. dopolnitev Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoţenjem za leto 2013 v predloţeni vsebini. 

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
 

K 7. točki 
Obravnava in seznanitev z Letnim poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva Zasavje v občini Zagorje ob Savi za leto 2012 in sprejem Ocene izvajanja 

občinskega programa varnosti 
 
 

Sebastjan Zmrzljak, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva Zasavje, je 
uvodoma predstavil splošno delovanje medobčinskega inšpektorata, sledila je razlaga o 
pregledu dela v letu 2012, v nadaljevanju pa je podal finančno poročilo za leto 2012. 
Občinski svet je seznanil, da je medobčinski inšpektorat v letu 2012 veliko pozornosti 
namenil aktivnemu sodelovanju z zasavskimi občinami in preventivnemu delovanju 
občinske inšpekcije in redarstva. Opaţeno je bilo, da je največ kršitev še vedno v zvezi z 
raznimi nepravilnostmi na javnih in ostalih površinah, ter s področja javne snage in s tem 
povezano tudi ravnanje s komunalnimi odpadki. Na področju nadzora mirujočega 
prometa pa je dejal, da je manjši porast kršitev glede na preteklo leto, vendar pa še 
vedno ostaja problem zaradi pomanjkanja parkirnih mest ob večstanovanjskih objektih.  
Sledila je predstavitev ocene izvajanja občinskega programa varnosti Občine Zagorje ob 
Savi, ki zajema izhodišča za zagotavljanje varnega in kvalitetnega ţivljenja občanov. 
Navaja, da je ocena izvajanja občinskega programa varnosti pokazala zadovoljivo stanje 



na tem področju, predvsem pa potrebo po nadaljnji krepitvi dela občinskih redarjev. 
Ocenjuje, da bo potrebna še večja angaţiranost, strokovnost in učinkovitost, s tem pa bi 
se vzpostavil strokoven in prepoznaven organ, ki se hitro odziva na nepravilnosti po 
občinah in jih v okviru svojih pristojnosti razrešuje v najkrajšem moţnem času. 
Medobčinski inšpektorat namerava sodelovati pri pripravi občinskih odlokov, ki bodo 
omogočali še uspešnejše delovanje organa, kar bo pomenilo boljšo kvaliteto ţivljenja 
prebivalcev v občini Zagorje ob Savi.  
 
Amalijo Kuder, članico občinskega sveta z liste DeSus je v zvezi s primerjavo stanja 
nadzora občinskih redarjev v letu 2011 in 2012 v vseh občinah ustanoviteljicah iz poročila 
ugotovila, da gre pri kršitvah mirujočega prometa pri občini Trbovlje in Hrastnik za upad, v 
Zagorju pa za povišanje kršitev. Zanima jo, kje so razlogi za razliko med posameznimi 
občinami. Gospoda Zmrzljaka pa je prosila tudi za obrazloţitev razlike med načrtovanimi 
sredstvi v višini   53.600 evrov in porabljenimi sredstvi v višini 54.216 evrov.  
 

Sebastjan Zmrzljak, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva Zasavje, je 
glede upada kršitev obrazloţil, da se je v Trbovljah na področju, kjer je bilo največ 
kršitev, in sicer v okolici bolnice, uredilo parkirišče, ravno tako je bilo v Hrastniku. Iz tega 
naslova se je število kršitev zniţalo.  
V zvezi z razliko med načrtovanimi sredstvi in realizacijo je obrazloţil, da se razlika kaţe 
zaradi načela denarnega toka, kar pomeni, da drţava določena sredstva zadrţi in jih 
izplača v naslednjem letu.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet z 1 glasom PROTI in 22 glasovi ZA 
sprejel naslednji 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Oceno izvajanja Občinskega programa 
varnosti. 

2. Sklep velja z dnem sprejema. 

 
 

 
K 8. točki 

Obravnava in seznanitev s poročilom PP Zagorje ob Savi za leto 2012 
 

Ernest Babič, komandir Policijske postaje Zagorje ob Savi, je v nadaljevanju 
predstavil analizo varnostnih razmer na območju Občine Zagorje ob Savi za leto 2012. 
Obrazloţil je, da analiza predstavlja statistične podatke o številu pojavov ter izvedenih 
ukrepih v letu 2012 v primerjavi s podatki v letu 2011. Meni, da je delo Policijske postaje 
kljub kadrovskim in materialnim primanjkljajem ter nespornem dejstvu, da je oprema, ki 
jo za opravljanje nalog uporabljajo policisti iztrošena, zagotovilo zadovoljiv nivo varnosti 
za občane na območju Občine Zagorje ob Savi. Omenil je tudi, da se je spremenila tudi 
nova policijska zakonodaja, ki ureja sodelovanje in strategijo v skupnost usmerjenega 
policijskega dela, to pomeni, da območna policijska postaja pred pripravo letnega načrta 
dela pozove občino, da poda predloge prioritetnih nalog pri zagotavljanju varnosti.  
 
Sledila je razprava. 
 
Marija Ribič, članica občinskega sveta z liste ZGN je uvodoma pohvalila  izvajanje 
raznih akcij za zagotavljanje varnosti v cestnem prometu, predvsem v začetku šolskega 
leta. V nadaljevanju jo je zanimalo, kakšen namen oziroma ukrepe bo policijska postaja 
izvajala za zmanjšanje števila prometnih nesreč v naši občini.  
 



 
Ernest Babič, komandir Policijske postaje Zagorje ob Savi, je obrazloţil, da je ţal 
problem v pomanjkanju kadra v policijskih vrstah za preventivno delovanje, vendar pa se 
bodo kljub temu trudili za zmanjšanje števila prometnih nesreč.  
 
Amalija Kuder, članica občinskega sveta z liste DeSus je uvodoma dejala, da 
poročilo Policijske postaje ocenjuje kot vzpobudno, saj gre v večini kaznivih dejanj za 
upad v primerjavi s preteklim letom. Zanima jo, ali so ţrtve druţinskega nasilja tudi 
starejši, če so, v kolikšni meri in čemu se pripisuje upad kršitev javnega reda in miru  v 
stanovanju, gre tukaj za dejanski upad ali za večjo toleranco do nasilja. Glede izvajanja 
preventivnih ukrepov dela policistov jo je zanimalo, katere so aktivnosti policijske postaje, 
ki so usmerjene v mlajšo populacijo ter druge ciljne skupine ogroţenih, kamor sodijo tudi 
starejši občani.  
 
Ernest Babič, komandir Policijske postaje Zagorje ob Savi je v zvezi z nasiljem v 
druţini obrazloţil, da policisti zagovarjajo ničelno toleranco do nasilja, kar je tudi odraz 
truda policijske postaje, saj se je število kršitev na tem področju tudi drastično zniţalo. 
Razlogi za kršitev javnega reda in miru v stanovanju so medsosedski odnosi, številka se 
je zmanjšala, se pa je na tem področju spremenila tudi zakonodaja. Kar se tiče starejših 
občanov navaja, da policisti obiskujejo Dom starejših občanov kot tudi individualno, 
meni, da se lahko občani v občini počutijo varno.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval in se seznanil z letnim poročilom 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva Zasavje za leto 2012 in nanj ni imel 
pripomb. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
 

K 9. točki 
Predlog dopolnitev ustanovnega akta javnega podjetja Stanovanjsko podjetje 

Zagorje d.o.o. 
 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance, je obrazloţila, da je na pobudo stranke 
Zagorje gre naprej občinski svet v letu 2012 sprejel sklep, da skupščina podjetij v lasti 
občine, v tem primeru Stanovanjsko podjetje Zagorje pred imenovanjem direktorja pridobi 
tudi mnenje občinskega sveta. V skladu s tem sklepom je Skupščina stanovanjskega 
podjetja sprejela predlog spremembe akta o ustanovitvi. V nadaljevanju je obrazloţila za 
kakšne dopolnitve gre v predlogu.  
 
Matjaţ Pokorn, član občinskega sveta z liste SD je podal vprašanje, zakaj navedene 
dopolnitve niso bile navedene ţe v sklepu, katerega je občinski svet sprejemal v letu 2012. 
 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je dejala, da takšne druţbe poslujejo po 
zakonu o gospodarskih druţbah, ki ne zahteva nobenih dodatnih pogojev. Skupščina je tista, 
ki predstavlja občinski svet in ima zaupanje in je predstavnik občinskega sveta, da sprejema 
in odloča o direktorju na osnovi predhodnega pooblastila.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji  
SKLEP: 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje Predlog sprememb Akta o ustanovitvi 

druţbe Stanovanjsko podjetje Zagorje ob Savi d.o.o.   



2. Ta sklep velja takoj. 
 

K. 10 točki 
Volitve, imenovanja in razrešitve 

 
- Imenovanje sveta javnega zavoda Mileta Klopčiča Zagorje ob Savi 

 
Gregor Brinjevec, član občinskega sveta z liste ZGN je dejal, da je komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja obravnavala predlog predstavnikov v Svet javnega zavoda 
Knjiţnica Mileta Klopčiča in občinskemu svetu predlaga potrditev predstavnikov.  
 
Razprave ni bilo, zato je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi za naslednje mandatno obdobje imenuje 
naslednji dve članici Sveta javnega zavoda Knjiţnica Mileta Klopčiča kot predstavnici 
ustanovitelja: 

- Mojco Gošte 
- Olgo Anţič 

Kot predstavnici zaposlenih: 
- Urška Kureţ 
- Valerija Pergovnik Zakšek 

Kot predstavnici uporabnikov knjiţnice: 
- Milena Garantini 
- Janka Pavšek Bantan 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
 

- Imenovanje predstavnikov ustanovitelja in predstavnika izobraţevalnih 
institucij v svet zavoda Mladinski center Zagorje ob Savi 

 
Gregor Brinjevec, član občinskega sveta z liste ZGN je dejal, da je komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja enotno potrdila predlagano predstavnike v svet javnega 
zavoda Mladinski center Zagorje ob Savi. 
 
V nadaljevanju je občinski svet SOGLASNO sprejel naslednji  
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi za naslednje mandatno obdobje imenuje 
naslednja dva predstavnika ustanovitelja javnega zavoda Mladinski center Zagorje:  

- Rudi Medved, 
- Neva Hafner Marn 

in naslednjega predstavnika izobraţevalnih institucij: 
- Bronislav Urbanija 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
- Oblikovanje mnenja lokalne skupnosti k imenovanju kandidatk za ravnateljico 

Srednje šole Zagorje 
 
Gregor Brinjevec, član občinskega sveta z liste ZGN je obrazloţil, da je komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na svoji seji obravnavala dva predloga za 
ravnateljico Srednje šole Zagorje. Na razpis sta se prijavili Aljaša Urbanija ter Barbka 
Vidmar. Obrazloţil je, da mora Svet zavoda po zakonu pred odločitvijo o izbiri in pred 
imenovanjem kandidata za ravnatelja o vseh kandidatih, ki izpolnjujejo pogoje, pridobiti tudi 
mnenje lokalne skupnosti. Dejal je, da je KMVI obema kandidatkama podala pozitivno 
mnenje.  
 



Sledila je razprava. 
 
Mag. Janez Černi, član občinskega sveta z liste SDS poročevalca prosi za pojasnitev 
glasovanja, zakaj se ne podpre oziroma izrazi mnenje samo enemu, tistemu, ki je znotraj 
glasovanja komisije dobil največ glasov.  
 
Gregor Brinjevec, član občinskega sveta z liste ZGN je obrazloţil, da je gospa Aljaša 
Urbanija na glasovanju pridobila 6 glasov, dva člana komisije sta se glasovanja vzdrţala. 
Gospa Barbka Vidmar je dobila 8 glasov. V pravilniku, pa je navedeno, da je potrebno 
pridobiti mnenje za vse moţne kandidate, šele potem postopek teče naprej.   
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta z liste SLS je dejal, da je podobnega mnenja kot 
gospod Černi, saj do sedaj še ni bilo primera, da je občinski sveta glasoval za dva kandidata.  
 
Gregor Brinjevec, član občinskega sveta z liste ZGN je poudaril, da je Sveta zavoda do 
sedaj pregledal prispele vloge, na podlagi teh vlog je po zakonu oz. po pravilniku zaprosil 
občinski svet za mnenje o obeh kandidatkah, ki  izpolnjujeta pogoje.  
 
Ţupan je občinskemu svetu dejal, da vkolikor KMVI pri glasovanju ni ravnala v skladu s 
pravilnikom, bo  predsednika komisije razrešil in o tem obvestil člane občinskega sveta.  
 
Štefka Suša, članica občinskega sveta z liste ZGN je predsednika vprašala, po kakšnih 
merilih je komisija odločila, da je prijava Barbke Vidmar boljša od prijave Aljaše Urbanija. 
 
Gregor Brinjevec, član občinskega sveta z liste ZGN je odgovoril, da je vsak odločil 
subjektivno.  
 
Marijo Ribič, članico občinskega sveta z liste ZGN  je zanimalo, ali je bil sam program 
kandidatk na komisiji predstavljen. 
 
Andrej Dolšina, član občinskega sveta z liste NSi je kot član KMVI obrazloţil, da je bil 
izključno program tisti, na podlagi katerega se sam in članica SDS-a nista odločila za eno 
izmed kandidatk in sta dala podporo drugi. Program prve kandidatke je bil popolnoma 
neoseben in neprilagojen za Srednjo šolo, program druge kandidatke pa je vseboval veliko 
osebne energije oz. note in je bil napisan z veliko energije in ţelje.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je občinski svet s 4 glasovi PROTI in 19 glasovi ZA sprejel 
naslednji  
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejema pozitivno mnenje Urbanija Aljaši k 
imenovanju kandidatke za ravnateljico Srednje šole Zagorje.  

2. Ta sklep velja takoj. 
 
in SOGLASNO naslednji  
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejema pozitivno mnenje Vidmar Barbki k 
imenovanju kandidatke za ravnateljico Srednje šole Zagorje.  

2. Ta sklep velja takoj. 
 
S tem je bil dnevni red izčrpan. Seja je bila zaključena ob 19.20 uri.  
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